
 

A. Čím je městská část Praha 6 v rámci tzv. velké Prahy výjimečná?  

Archeologické nálezy v naší městské části dokládají, že člověk na tomto území žije tisíce let. 

Stavby, jako je letohrádek Hvězda, Břevnovský klášter, Strahovský stadion a množství 

architektonických skvostů jsou trvalou součástí našeho kulturního dědictví. Praha 6 má 

letecké spojení do celého světa a působí zde většina diplomatických zastoupení. Je výjimečná 

koncentrací významných vědeckých pracovišť a vysokých škol. Nemá těžký průmysl, její 

výhodou je hodně zeleně, kterou hlavní město získalo zákonem, jenž od roku 1922 přičlenil 

okrajové obce do Velké Prahy.  

B. Jaké jsou aktuálně její největší problémy? 

Praha 6 prodala v minulých letech majetek za stovky miliónů korun, které jsou 

znehodnocovány inflací. Zbavovala se tím ale také stavebních pozemků potřebných k 

výstavbě obecních bytů a budování infrastruktury. Vadí mi, že městská část oddaluje 

výstavbu obecních bytů se zaplatitelným nájemným, odkládá projekty LDN a sociálního 

určení, vázne rekonstrukce polikliniky v Břevnově. V nedohlednu je dokončení silničního 

okruhu kolem Prahy, který má odklonit tranzitní dopravu a zlepšit životní prostředí kolem 

hlavních komunikací. Nebyl splněn slib MČ veřejnosti, že zajistí omezení vjezdu těžkých 

nákladních vozů do Prahy 6. Chybí komplexní řešení, upřednostňují se dílčí kroky. Např. před 

zahájením výstavby tramvajové trati na Dědině nebyl vybudován parkovací dům a v místě 

nyní bude nedostatek ploch k parkování. Trvalým problémem jsou prodlevy v odstraňování 

uschlých větví a odumřelých stromů, které ohrožují veřejný prostor. 

C. Čeho chcete v případě zvolení především dosáhnout? 

V případě zvolení do zastupitelstva chceme kontrolovat a ovlivňovat politiku vládnoucí 

koalice, být silnou opozicí, která v posledních letech samosprávě chyběla. Budeme důrazně 

prosazovat program KSČM, aby se v Praze 6 žilo lépe a spokojeně také těm, kteří nejsou 

bohatí. 
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